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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr X/2019 

wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta 

INREGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych).  

Sesja w dniu 12 czerwca 2019  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:59. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Skarbnik Miasta – Danuta Borowska, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Margareta 

Sadowska, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik, Gospodarki 

Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz oraz  Spraw 

Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak, 

− radca prawny – Maciej Jabłoński,  

− zaproszeni goście: Robert Jankowski (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej    Sp. z o.o.), Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów          

i Kanalizacji Sp. z o.o.), Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.), Dominika Wróbel (Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor 
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Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sławnie), Danuta Maderska (Kierownik Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Sławnie), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1  

w Sławnie), Dagmara Wojtczak (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie), 

Agnieszka Paszkiewicz (Dyrektor Przedszkola nr 1 w Sławnie), Beata Szultka 

(Dyrektor Przedszkola nr 2 w Sławnie), Iwona Bińczyk (Dyrektor Przedszkola nr 3  

w Sławnie),  

− Kazimierz Rudnicki – mieszkaniec Sławna. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 31 maja 2019r.  

2. Trybuna obywatelska. 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Sławno za 2018 rok – debata. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Sławno wotum zaufania. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Sławno za 2018 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018. 

7. Wnioski radnych. 

8.  Zamknięcie posiedzenia.  

PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

b) przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcie porządku obrad  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

 NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji –  z 31 maja 2019r. 

Głosowano w sprawie: przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 31 maja 2019r. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Joanna Iwko, Bożena Kallaur  Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski 

  

2. Trybuna obywatelska 

 W ramach trybuny obywatelskiej głos zabrał mieszkaniec Sławna – Kazimierz 

Rudnicki. Poruszył sprawę odwodnienia ul. Filtrowej, zgłaszanej na sesji 7 czerwca 2017r. 

 – dodał, że otrzymał odpowiedź, że sprawa ta zostanie ujęta w planie finansowym na rok 2018. 

Kazimierz Rudnicki opisał problem, który zaistniał na ul. Filtrowej w związku z odwodnieniem 

– według niego drenaż nie spełnia swojej funkcji. Ponagla sprawę o zrobienie właściwej 

ekspertyzy odwodnienia ul. Filtrowej. Poprosił także Przewodniczącą Rady Miejskiej, aby tę 

sprawę skierowała do przewodniczącej Komisji Rewizyjnej, żeby zbadała, ile kosztowała ta 

prowizorka, która została zrobiona na ul. Filtrowej w zakresie kanalizacji. 

 Łukasz Wasik odpowiedział, że drenaż na ul. Filtrowej spełnia swoją funkcję na 

odcinku, na którym został wykonany. Niestety, są tam też wypływy wód podziemnych na 

kolejnym odcinku. Planuje się dalsze prace, które pozwolą uregulować stosunki wodne  

i wykonanie dalszego drenażu, który poprawi funkcjonowanie spływu wód opadowych na  

ul. Filtrowej i Norwida.  

Radny Marcin Podolski również zabrał głos. Powiedział, że miał sygnał od 

mieszkańców ul. Krasickiego, że podobnie jak na  ul. Filtrowej  drenaż nie spełnia swojej 

funkcji – zalewane są piwnice. 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Miasto Sławno za 2018 rok – debata 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że raport został udostępniony radnym  

w ustawowym terminie. 

Z kolei głos zabrał Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, który odniósł się do 

raportu o stanie Gminy Miasto Sławno. Posłużył się prezentacją multimedialną. Mówił m.in. o: 

dochodach osiągniętych w 2018r., zadłużeniu miasta, inwestycjach, wydatkach bieżących. 

Omówił wydatki na oświatę, pomoc społeczną, kulturę i sport. Wspomniał o zaległościach: 

podatkowych, za lokale komunalne, z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Wymienił także rodzaje opłat, którymi mieszkańcy Sławna nie są obciążani.   

Po wypowiedzi Burmistrza Przewodnicząca poinformowała, że żaden z mieszkańców miasta 

nie zgłosił się do udziału w debacie nad raportem. Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

głos w ramach debaty nad raportem. Żaden z radnych się nie zgłosił. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Sławno wotum zaufania 

Radni nie zadali pytań. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr X/53/2019 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miasta Sławno wotum zaufania 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (1) Ewelina Stach 

NIEOBECNI (2)Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Sławno za 2018 rok 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że sprawozdanie finansowe oraz 

sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za rok 2018 radni otrzymali w ustawowym terminie. 

Było ono rozpatrywane na posiedzeniu wszystkich komisji stałych Rady Miejskiej w dniu  

6 maja 2019r. Zostało zaopiniowane pozytywnie. 

Przed głosowaniem nad ww. uchwałą Przewodnicząca poinformowała, że z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej wpłynęła Uchwała Składu Orzekającego z dnia 26 kwietnia 2019r., która 

pozytywnie opiniuje przedłożone przez Burmistrza Miasta Sławno sprawozdanie z wykonania 

budżetu Miasta Sławno za 2018 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

Przewodnicząca odczytała ww. uchwałę RIO.  

Radni nie zadali pytań.    

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr X/54/2019 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Sławno za 2018 

rok  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (1) Ewelina Stach 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski  

6. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018 

Przed przystąpieniem do głosowania ww. uchwały przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – 

radna Joanna Iwko przedłożyła wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Sławno absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018. Komisja 

Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za 2018 rok i postanawia wystąpić do 

Rady Miejskiej w Sławnie z wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi Miasta Sławno 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2018. Wniosek Komisji Rewizyjnej podpisali 

wszyscy jej członkowie: 5 głosów za, 1 wstrzymujący – radna Ewelina Stach. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że do biura Rady Miejskiej 

wpłynęła z Regionalnej Izby Obrachunkowej uchwała Składu Orzekającego z dnia 15 maja 

2019r., która pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sławnie  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Sławno absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2018 rok. Przewodnicząca odczytała ww. uchwałę RIO. 

Radni nie zadali pytań. 

   

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr X/55/2019 w sprawie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2018 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (1) Ewelina Stach 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski  

Po udzielonym absolutorium Przewodnicząca Rady Miejskiej złożyła gratulacje Burmistrzowi 

Miasta Sławno, jego zastępcy – mimo nieobecności oraz Skarbnik Miasta Sławno i całemu 

zespołowi pracowników Wydziału Finansowo-Budżetowego za wykonaną pracę.  

7. Wnioski radnych 

Radna Ewelina Stach zabrała głos. Odniosła się do uchwał podejmowanych na sesji  

– powiedziała, że zagłosowała przeciw, przeciw polityce Burmistrza. Dodała, że dowodem na 

marginalizację jej osoby jest pominięcie opozycji podczas Dni Sławna, czyli uroczystego 
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obiadu finansowanego z budżetu miasta w kwocie 2,5 tys. zł, na który jako radna nie została 

zaproszona. Według niej świadczy to o małostkowości, zawziętości i braku woli współpracy  

z radnymi nazywanymi opozycją ze strony Burmistrza. Powiedziała, że po Burmistrzu 

spodziewała się większego doświadczenia politycznego, dyplomacji z racji już tak długiego 

czasu pełnienia funkcji Burmistrza. Wspomniała, że napotyka od początku kadencji na 

trudności we współpracy z Burmistrzem i jego radnymi. Zarzuciła dług miasta, brak rozwiązań 

dla rozwoju turystyki, brak budżetu obywatelskiego i promowania twórców. 

Burmistrz Miasta Sławno odpowiedział, że to nie są żadne wnioski, tylko niemerytoryczny  

i emocjonalny bełkot. Odpowiedział także, że radna na Dni Sławna była zaproszona, 

uczestniczyła w uroczystej sesji z tej okazji, a obiad jest to pewnego rodzaju przywilej 

Burmistrza, na który zaprasza osobistości z miast partnerskich oraz osoby, które współpracują 

z Burmistrzem i mają zasługi dla miasta, którzy się angażują w życie miasta i tacy ludzie będą 

zapraszani. Dodał, że to, na co zwraca uwagę radna to tyle, co brudu za paznokciami,  

w porównaniu do całości. Stwierdził, że świadczy to o małostkowości i szkoda czasu na 

dyskusję. 

Radna Ewelina Stach poprosiła Burmistrza o szacunek i powiedziała, że na obiad było 

zaproszone całe grono radnych, oprócz „naszej trójki”.  

Burmistrz odpowiedział, że do tej pory w większości obiadów uczestniczyła Przewodnicząca 

Rady Miejskiej, ewentualnie poszerzone prezydium Rady Miejskiej. Stwierdził, że ze strony 

radnej to nie są wnioski, tylko żale. Burmistrz przyjął zasadę, że na tego typu spotkania 

zamknięte z Burmistrzem będą zapraszane osoby, które na co dzień współpracują, angażują się 

w życie miasta, wnoszą coś dla miasta i stanowią coś ważnego dla miasta.     

Poza tym ww. radna zgłosiła wnioski: 

1. wniosek rodziców dzieci z Przedszkola nr 3 o wykoszenie trawy wzdłuż chodnika 

prowadzącego od Przedszkola nr 3 w stronę Szkoły Podstawowej nr 1; 

2. na ul. Orzeszkowej nadal nie jest uwzględniony wniosek, który wcześniej składała – brak na 

tej ulicy deszczówki. Otrzymała na ten wniosek odpowiedź taką, że będzie zrobione pobocze, 

ale jej wniosek tego nie dotyczył, tylko deszczówki. Prosi o uwzględnienie tego wniosku 

ponownie.   

 

8. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodnicząca w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknęła sesję w dniu 12 czerwca 

2019r.  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska  

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


